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BRMG-0012/KR-I/12/2015 

 

PROTOKÓŁ NR  14-12/2015 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  25 listopada  2015 r. w  sali  007  
 Nowy  Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

 

Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o godz. 16,00 
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego  
protokołu.   
 

Na  stan  6 (sześciu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  5 (pięciu) czyli  było 
quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska powitał wszystkich  obecnych, przedstawił  porządek 
obrad – który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu,  do którego nie wniesiono  
uwag i przyjęto jednogłośnie, 5 głosami za.   

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 13-11/2015 z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej z dnia 28 
października  2015r.  

 

2. Zapoznanie się i omówienie bieżącej korespondencji. 
 

3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska na rok 2016. 

 

4. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
 

PUNKT  1 
Przyjęcie Protokołu Nr 13-11/2015 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 28 października  

2015r.  
 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Otrzymaliście  Państwo  protokół  z  posiedzenia Komisji  Rewizyjnej RMG  - Protokół  Nr 
13-11/2015 z dnia 28 października 2015 r.  
Czy są  uwagi do tego protokołu?. Nie widzę. W związku z tym wnoszę o przyjęcie 
protokołu  z dnia 28 października  br. w  przedłożonym brzmieniu. 
Za  5  głosów (jednogłośnie). 
Protokół Nr  13-11/2015  z dani  28 października 2015r.  Komisja Rewizyjna przyjęła  bez 
uwag. 
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PUNKT  2 
Zapoznanie się i omówienie bieżącej korespondencji. 

 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący Komisji poinformował, że do Komisji wpłynęły  
następujące  pisma:  

 Pismo Zastępcy Prezydenta Miasta Gdańska Pana Wiesława Bielawskiego z dnia  9 
listopada 2015r. - uzupełniająca informacja dotycząca zarzutów wobec Prezydenta 
składanych przez  Pana XY*. Decyzja Komisji: pismo a/a. 

 

 Pismo Pana XY8 z dnia 29.X. 2015r. – skarga kierowana do Okręgowego Rzecznika 
Odpowiedzialności Zawodowej przy Izbie Architektów w Gdańsku, z którą Komisja 
zapoznawała  się w  sierpniu  br.  XY* w/w pismem ponownie kieruje  ją do Komisji w 
celu rozpatrzenia. Przewodniczący powiedział, że być może  Pan XY* uważa, że 
Komisja  powinna tą skargę rozpatrzyć z urzędu – skarga  do Komisji wpłynęła   do 
wiadomości. W swoim piśmie z 29 października br. Pan XY* pisze, że ze  względu na 
treść stara się nas nią zainteresować. Jeżeli Komisja  uważa, że warto do tego wrócić 
to  bardzo proszę się zapoznać.  
W międzyczasie przygotowaliśmy dla Pana XY* odpowiedź na jego pismo z 29.10.2015r., 
w którym informujemy, że Komisja Rewizyjna zapoznała się już uprzednio z Pana 
skargą skierowaną do Okręgowego Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej przy Izbie 
Architektów w Gdańsku i uznała, że informacje w niej zawarte nie dają podstaw do 
podjęcia przez Komisję Rewizyjną działań z urzędu.  
Czy są inne wnioski ze strony Państwa? Jeżeli nie ma to proponuję, żebyśmy taką 
odpowiedź wysłali  Panu XY*.  
Kto jest  za, proszę  podnieść rękę – za 5 głosów, jednogłośnie. 
Dziękuję  uprzejmie.  

 

PUNKT  3 
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Gdańska na rok 2016. 

 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący Komisji 
Na tę chwilę nie mamy takiego projektu uchwały i albo wypracujemy go w trakcie tego 
posiedzenia i taki projekt możemy przygotować na następne posiedzenie Komisji. Albo może 
ktoś ma jakieś inne rozwiązanie. Co Państwo proponujecie? Może Gdański Zarząd 
Nieruchomości, albo inną jednostkę – jeśli taka byłaby wola Komisji. 
 
Beata Dunajewska – członek Komisji 
Może Rady Dzielnic. O nieprawidłowościach tam tylko się mówi, ale można sprawdzić pod 
względem formalno prawnym, tak jak  robiliśmy  to  w Dzielnicy Piecki – Migowo.  
 
Kazimierz Koralewski  - przewodniczący Komisji 
Czy bralibyśmy pod uwagę jakąś konkretną jednostkę? Nie.  
Jeżeli   była kontrola jakieś jednostki, to temat  takiej kontroli był  ściśle określony?  
 
Adam Nieroda – członek Komisji 
Tak.     
 
Beata Dunajewska – członek Komisji 
Mogłoby być  wydatkowanie środków i może byśmy  to wyrywkowo przebadali. 
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Kazimierz Koralewski  - przewodniczący Komisji 
Może zaproponuję taką formułę: skonsultowałbym z członkami Komisji poszczególne 
fragmenty uchwały tak, żeby na  kolejne posiedzenie, które planujemy na 16 grudnia br. 
mielibyśmy już gotowy projekt uchwały. 
Siebie i członków  Komisji zobowiązuję, abyśmy  to konsultowali na bieżąco. Poproszę 
wobec tego  o propozycje tematów  kontroli tak, abyśmy około 10 grudnia br. mieli gotowy 
projekt uchwały.  
 

Komisja  przychyliła  się  do takiego  dalszego procedowania tego tematu.  

 

PUNKT  4 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

 

W tym punkcie nie zgłoszono  żadnych spraw, w związku z czym przewodniczący Komisji  
Kazimierz Koralewski  stwierdził wyczerpanie porządku  obrad  i zamknął posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz.16:20 
  
 
 
                                                                             Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                       /-/  Kazimierz Koralewski  

 

Protokół sporządziła: 

 

/-/Bogusława Pieklik 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 

* anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97. o ochronie danych 
osobowych: Dz.U. 1997 nr 133 poz. 883 z późniejszymi zmianami.  
 


